
Dagsorden mandag d 29-04 kl 19-21, Nørrebro 16 

Afbud fra Dennis og Ulla. Deltager Jacob, Klaus, Susanne, Finn, Karina. 

1. Konstituering af bestyrelsen 
Formand. Klaus Kold. 
Næstformand: Jacob 
Sekretær: Karina
SoMe: Susanne
Menig: Finn, Dennis og Ulla

2. Siden sidst: 

A. Museums repræsentantskabsmøde
Susanne og Klaus deltog. Regnskab på 11 sider blev fremlagt. Advokat var ordstyrer. De påtænker at
lukke ned i september. Den gl. by i Århus vil gerne tage 3 rum derfra, og de vil sælge bilen. Fonden
bag museum kan ikke opløses således at de kan bruges til selve museet. BHE vil udforme et brev til
museet om at vores tanke er om ikke de vil indkalde til et borgermøde for at se om ikke der kunne
være nogle nye kræfter der vil tage over for at redde foreningen. Susanne laver udkast og sender i
gruppen. Karina skriver det endelige brev og får sendt til Jørgen Jensen.

B. Andet?
Frem i tiden bør der måske kommes med nye ideer til torvemarkeder.

3. Guiden 2024:
Pt ser det ud til det giver et minus i år, der skal findes flere annoncører til næste år. Måske skal der
fremadrettet laves noget med online brochure. Hans Henrik omdeler i sommerhuse og vi i
bestyrelsen omdeler ud til øvrige liste. Karina får nogle ud til noget Bed&Breakfast. Og følger op til
efterår og tager en snak om de vil være med i 2025.

4. "Vores Bindslev" idé fra Stine Jensen
Små kort klip/film om ting der sker i byen og ligge det på de sociale medier. Lavet på en sjov og
anderledes måde. Stine vil lave det og sætte det op, det det vil koste BHE vil være noget til
statisterne. Som fx forplejninger. Bliver loven overholdt, skal der certifikat til og har hun det? Klaus
forhører sig ved Stine. Klaus har givet grønt lys til Stine til samarbejde.

5. Skal vi lave en "Velkommen til Bindslev" (online)folder?
Christian Engen har i tidernes morgen lavet en god folder og har den muligvis endnu. Klaus snakker
med Christian om han har den og om hvordan den bliver omdelt.



6. Nørrebro 3 købt af Søren Hvidbjerg  
Masser af gode ideer, men mangler nogle til at hjælpe ham i gang evt med at indkalde til en form 
for borgermøde hvor folk kan komme med ideer og tanker. Vi hjælper ham gerne i gang med 
kontakter. 

 
 

7. Mødested for de unge 
BHE vil prøve at inddrage Puch klubben i ideen. Måske kan fiskehytten oppe ved naturlegepladsen 
kan bruges til noget. Og måske et hus som skal købes af Euro-Wind bruges som et samlingssted for 
dem. Finn vil forhøre sig ved de forskellige om hvad de tænker om vores tanker. 

 
8. Evt 

Sankt Hans: D. 23/6-24: Bålet afholdes ved siden af naturlegepladsen, hvis muligt. Som plan B er det 
muligt at afholde det hos spejderne. Mad fra hotellet, Klaus spørger Kirsten. Susanne foreslår Rene 
(præst) som båltaler, hun spørger ham. Finn forhører sig om projekter ved naturlegepladsen og 
giver melding retur om det er muligt. 
 
Susanne: Hvem sætter flag op på søndag. Klaus ikke hvem men Christian Engen er på den så de 
bliver sat op. 
 
Finn: Bænken BHE har foræret El-værket er noget medtaget, kan vi gøre noget. Vi kan forhøre os 
ved de positive, Poul Frederiksen om han kan fixe det. Jacob hører Poul. 
 Euro-Wind er blevet indkaldt til møde, da gruppen føler at de forsøger at lave små smutveje. 
 Spis-sammen ville falde sammen med mødet om Real-dania projektet. Real-dania mødet er 
flyttet, dette kunne have planlagt bedre hvis dialogforum havde været holdt i ordentlig tid. 

Den kreative kvinde er blevet tilbudt at sidde inde hos Det Kreative hus, mod en betaling til 
Det kreative hus. 

Johnny Frisør vil gerne have en ny faktura med medlemskab efter aftale med Klaus. 
Suppleanter vil fremover modtage og blive indbudt til nogle af møderne. 
Husk den at holde den gode tone inde i vores gruppe. 

 
 

9. Næste møde 
 

Mandag 3. juni  
 

 


